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Zapisnik 2. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 

sreda, 6. 3. 2024, ob 17. uri v učilnici 15 

 

 

Sestanek vodi predsednica Sveta staršev Adela Žigert po napovedanem dnevnem redu:  

 

1. Potrditev zapisnika 1. sestanka Sveta staršev v š. l. 2023/24 (gradivo) 

2. Učna uspešnost v 1. ocenjevalnem obdobju in učna uspešnost po popravljanju ocen (gradivo) 

3. Pobude staršev 

 

Prisotni so predstavniki staršev 31-ih od skupno 36-ih oddelkov. Prisotnih je 7 namestnikov, ki nimajo 

glasovalne pravice. Lista prisotnih je priložena zapisniku. 

Drugi prisotni: Aleksandar Lazarević, ravnatelj, Merlin Gulan Lokar, pomočnica ravnatelja, Mirjana 

Višnikar Ivić, pomočnica ravnatelja, Maja Pezdir, šolska svetovalna delavka 

Zapisnik: Marjeta Golob 

 

 

K 1. točki) 

Člani Sveta staršev potrdijo  

 

S k l e p  1: 

Zapisnik 1. sestanka Sveta staršev v š. l. 2023/24 je potrjen.  

 

 

K 2. točki) 

Člani Sveta staršev so po elektronski pošti prejeli ravnateljeve prosojnice, ki prikazujejo učno uspešnost 

dijakov v 1. ocenjevalnem obdobju in učno uspešnost po roku za popravljanje ocen (priloga). Ravnatelj 

na kratko obrazloži tabele, ki predstavljajo statistične podatke na dan 15. 1. 2024 in nato po tem, ko so 

dijaki dobili možnost ocene popraviti oz. oddati izdelke/naloge, ki jih niso oddali do konference. 

 

Nekaj poudarkov: 

Med negativnimi ocenami so vštete tako negativne ocene, ki so jih dijaki pridobili pri preverjanju znanja, 

kot neocenjene, ki so jih dijaki dobili zaradi neopravljenih obveznosti (niso pravočasno oddali kakšne 

naloge/izdelka/poročila). 

Glede na prejšnja leta je rezultat letos zelo dober. Skrbijo pa nas četrtošolci (54%), saj bi si želeli, da jih 

gre čim več na spomladanski rok mature in da jo uspešno opravijo. 

Elektrotehniki imajo v 1. letniku največ težav pri MAT, SLO in nekaterih strokovnih modulih. V 2. in 

3. letniku je podobno, 4. letniki so letos slabši. Učiteljem stroke v 4. letniku še ni bilo potrebno tako 

pogosto ponavljati testov. 

Gimnazijci so najbolj uspešni, vendar so tudi pri njih velika odstopanja po razredih. Na uspešnost 

oddelka zelo vpliva pozitivna delovna klima v razredu. V 1. in 2. letniku so bili skoraj 100%, v 3. letniku 

imajo težave z računalništvom (RSO), nalog pri LAV niso pravočasno oddali, negativne ocene imajo 

pri predmetih, ki so si jih izbrali za maturo,... 

Prvi letnik programa tehnik računalništva je letos prenovljen. Kljub temu, da so sedaj nekateri težji 

strokovni moduli že v 1. letniku, so dijaki pri njih uspešnejši kot so bili dijaki neprenovljenega programa, 

ki so te vsebine obravnavali v višjem letniku. 

Po popravljanju ocen se je uspešnost šole iz 58% povzpela na 70%. K temu je pripomoglo tudi bolj 

sistematično popravljanje ocen – takoj po konferenci, ne šele po dogovoru s posameznimi učitelji. 



Ravnatelj predstavi preglednice z rezultati mednarodne raziskave PISA (2023), ki preverja rezultate 

znanja oz. sposobnosti reševanja problemov osnovnošolcev v treh kategorijah: bralni, matematični in 

znanstveni. Vsi trije grafi kažejo upadanje znanja, tudi v Sloveniji. Neodvisen numeričen dokaz razkriva 

anomalijo, da so ocene učencev, ki pridejo na srednjo šolo previsoke in ne odražajo njihovega znanja. 

Eden od razlogov je, da v Sloveniji manjka 4000 učiteljev zato učijo tudi nekompetentni učitelji. Ni 

dobro, če učenci dobivajo dobre ocene, ki si jih ne zaslužijo. Eden od ukrepov na državni ravni bo 

obvezna uvedba nacionalnega preverjanja znanja (NPZ) in katalogi znanja za vse predmete OŠ. Tudi na 

srednji šoli moramo dijakom z realnimi ocenami povedati, kakšno je njihovo znanje. 

 

Ravnatelj s prosojnicami (priloga) predstavi rezultate ankete o zadovoljstvu dijakov z Vegovo v letu 

2024 v primerjavi z anketo iz leta 2022. Anketirancev je bilo v letu 2024 20% več. Rezultati ankete v 

letu 2024 ne kažejo večjega odstopanja.  

Nekaj poudarkov: dijaki nekoliko bolje ocenjujejo lastno delo v šoli in za šolo; pri prisotnosti dijakov 

na pogovornih urah je še veliko prostora za izboljšavo, tako pri učiteljih kot pri dijakih; ocene učiteljev 

in delovanja oddelčnih skupnosti bistveno ne odstopajo; dijaki so manj zadovoljni z urnikom in tudi s 

krožki, kar nas čudi, saj je ponudba krožkov velika in jih dijaki tudi radi obiskujejo; tudi rezultati o 

počutju in varnosti na šoli ter njihov pogled na izobraževanje na Vegovi bistveno ne odstopa. Žal pa se 

večje število anketiranih dijakov ne bi ponovno vpisalo na Vegovo. Razloga sta med drugimi zahtevnost 

programa in napačna predstava o programu. Na šoli se zelo trudimo, da bi učenci pred vpisom na našo 

šolo dobili pravo sliko o programih, po katerih se bodo šolali na Vegovi, zato sodelujemo na 

predstavitvah programov na OŠ, programe predstavljamo na informativnem dnevu, za osnovnošolce 

organiziramo zimsko šolo. Večina četrtošolcev bo študij nadaljevala in sicer na podobni usmeritvi, za 

katero so se šolali na Vegovi. 

 

 

K 3. točki) 

Pobude staršev: 

Predsednica staršem pove, da so šolski pravilniki (Šolska pravila, Šolska pravila ocenjevanja znanja 

idr.) objavljeni na spletni strani šole  v šolski publikaciji za š. l. 2023/24 od 40. strani dalje. 

 

Ravnatelj je na prvem letošnjem sestanku obljubil, da bo Zavod RS za šolstvo zaprosil za strokoven 

pregled pisnih testov iz matematike, da ocenijo ali so ustrezno sestavljeni, so morda prezahtevni, ali 

presegajo predpisane vsebine. Iz ZŠ odgovora še ni dobil, bo pa za pregled znova zaprosil in o odgovoru 

poročal Svetu staršev na naslednjem sestanku 17. 4. 2024. 

 

Starši se sprašujejo, ali so za to, da se morajo pri matematiki vsi testi ponavljati zares krivi le dijaki? 

Pogosto so naloge na testu preveč kompleksne. Ravnatelju predlagajo, da od učiteljev zahteva poročilo 

o vseh pisnih nalogah, ki jih je potrebno ponavljati, da opravi več hospitacij pri učiteljih matematike in 

da pregleda uspešnost dijakov po učiteljih v paralelkah R3a, R3b, R3c in R3d. 

Ravnatelj pove, da je aktiv matematikov najbolj usklajen aktiv glede postavljenih kriterijev. Ko dijaki 

svoje naloge opravijo, večinoma lahko popravijo ocene. 

 

Med učitelji je letos veliko študentov. 

Ravnatelj pove, da je na študente, ki poučujejo ponosen. Trije so redno zaposleni, drugi nadomeščajo 

manjkajoče učitelje ali so tutorji našim dijakom. Vsi so naši Vegovci in so strokovno vsaj tako dobri kot 

profesorji, morda jim manjkajo le pedagoški pristopi. 

 

Starši menijo, da ni prav, da dijaki 1. letnika dežurajo že takoj v septembru. 

Ravnatelj odgovori, da je dežurstvo za dijake pomembno, saj krepi pripadnost in odgovornost, dijaki 

pomagajo pri malici in spoznavajo šolo. Se pa strinja, da bi lahko prvošolci z dežurstvom začeli kasneje, 

ko se bodo spoznali s sošolci in se znali dogovoriti, kako nadomestiti zamujene ure. 

 

Starši sprašujejo, ali PUD mora biti na koncu šolskega leta, v času, ko naj bi dijaki popravljali ocene. 

Ravnatelj odgovori, da imajo dijaki tudi med PUD enkrat možnost popravljanja ocen, enkrat pa lahko 

popravljajo še v času, ko se vrnejo iz PUD. 

 



Starši so tudi letos prepozno izvedeli za ceno obveznih strokovnih ekskurzij v tujino, šele januarja 2024. 

Zakaj programa in cene ne morejo dobiti na prvem roditeljskem sestanku? To bi jim omogočilo primerno 

obročno odplačevanje ekskurzije. Nekateri starši, ki so oddali vlogo na šolski sklad za subvencioniranje 

obvezne ekskurzije, so dobili odgovor zelo pozno. 

 

Starši menijo, da bi bilo potrebno organizirati obvezne ekskurzije v času, ko ni šolskih tekmovanj. 

Koledar tekmovanj za š. l. 23/24 je bil znan že avgusta 2023. 

Ravnatelj odgovori, da so letos vse dejavnosti šole prilagojene 28. marcu, ko bo na šoli potekalo državno 

tekmovanje iz elektrotehnike in računalništva. 

 

Starši sprašujejo, ali se je mogoče odjaviti od vabil krožka Vegovc potuje na počitniške ekskurzije v 

Mehiko, v Dubaj ipd., saj nekateri za svoje otroke še obvezne dejavnosti težko plačujejo. 

 

Starši pohvalijo možnost, da gredo sedaj lahko tudi dijaki tehniške gimnazije na prakso v tujino. 

Pohvalijo odlično razredničarko Amando Zupanc. 

Dijaki so bili veseli, da so za športni dan lahko šli na drsanje v Alejo (žal le razred, ki se je pritožil). 

Dijaki G1A so pohvalili šolsko malico in odlično vzdušje v razredu. 

Pohvala odličnim krožkom na Vegovi. 

Zahvala ravnatelju, ker se je po njegovem posredovanju stanje pri strokovnem predmetu izboljšalo. 

Razred R3C se zahvaljuje, ker je ravnatelj omogočil, da je profesor Marko Tomšič ostal njihov 

razrednik. 

 

Ravnatelj staršem pove, da maturantski izlet ni v pristojnosti šole. 

 

Maturantski ples bo letos v četrtek, 4. 4. 2024. Ali bodo četrtošolci imeli ta dan prost pouka? 

Ravnatelj odgovori, da se bodo o tem še odločali in o odločitvi dijake pravočasno obvestili. 

 

Predsednica predlaga, da se Svet staršev ponovno sestane 17. 4. 2024, da pridobijo poročilo in odgovore 

vodstva šole. 

 

Sestanek je zaključen ob 19:10. 

 

 

 

 

 

        Adela Žigert   

           predsednica Sveta staršev 

 

 

 

 

 


